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írásbeli választ igénylő kérdés!
Dr. Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi '

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtan i

Dr. 'Pintér Sándor belügyminiszterhe z

„Miért nem tudnak rendet tartani a-kőbányai 'Hős utcában? ”

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Köztudomású, hogy Kőbányán a Hős utcában hosszú évek óta képtelenek garantálni a
közbiztonságot. Az említett lakótömbben megvalósuló szabálysértések é s
bűncselekmények naponta keserítik meg az önkormányzati bérlakásokban lakók
helyzetét. Hasonló a helyzet a X. kerületi Szállás utcában ,és Bihari utcában találhat ó
önkormányzati lakások esetében is, ahol a lakók folyamatos visszajelzései és
bejelentései alapján mindössze pár ember b űnözői magatartása lehetetleníti el a teljes
lakóközösség életét Mindezek ellenére a helyi rend őrkapitányság úgy tűnik, hogy
tehetetlen. A Hős utca esetében pedig különösen furcsa, hogy a TEK és a Készenléti
Rendőrség és a Nemzeti Közszolgálati Egyetem közé ékel ődött épülettömbben miér t
nem sikerül a közbiztonságot garantálni .

Ezért kérem Miniszter urat, válaszoljon a következ ő kérdésre:

1. Miért nem képes a helyi rendőrkapitányság tevékenységével garantálni az
emberek biztonságát?

2. Kapott-e jelzést azzal összefüggésben, hogy nem elegendő a budapesti X.
kerületben a rendelkezésre álló csapaterő és gépjárműállomány?

3. Hány rendőr hiányzik Kőbányáról a közbiztonság garantálásához ?
4. Milyen lépéseket tervez a felsorolt lakótömbökben él ők biztonságának

garantálásához?
5. Hány főt vezényeltek a határra a kőbányai rendőri állományból 2015-2017 tartó

időszakban? Kérem az adatokat havi bontásban bocsássa rendelkezésemre !

Budapest, 2018. január :247

Demeter Márta
(LMP)
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